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ZÁPIS Z VEŘEJNÉHO ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE SVĚTÍ 
ze dne 9. 3. 2011 

 
Místo konání: Hostinec Na Zavadilce, Světí 
Termín: 9. 3. 2011 od 19 hodin 
 
Přítomni:  
Členové zastupitelstva:  
Martina Saláková Šafková, Petr Středa, Josef Honc, Petr Kohlert, Václav Kůst, Radomil Novák, Žaneta 
Vestfálová 
 
Hosté:  
Miroslav Holeček, Marie Holečková, Luděk Čihal, Zdeněk Petr st., Otakar Šafka, Eva Krejčová, Jiří Krejčí, 
Renáta Hlušičková, Petr Hlušička, Zdeňka Kohlertová, David Petr, Helena Jonová, Oldřich Jon, Jiří Kulhánek, 
Zdeněk Kubeš, Jaroslav Dus 
 

1) Schválení programu 
Zastupitelstvo obce jednomyslně schválilo navržený program, zapisovatelku Žanetu Vestfálovou a 
ověřovatele zápisu Václava Kůsta a Petra Kohlerta 
pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0 
Program:  
1. Schválení výše příspěvků pro První soukromou základní školu v Hradci Králové, s.r.o. 
2. Schválení změny nájemce v obecním Hostinci Na Zavadilce 
3. Schválení rozpočtu na rok 2011 
4. Různé 
5. Diskuze 

2) Schválení výše příspěvků pro První soukromou základní školu v Hradci Králové, s.r.o. 
Na základě žádosti výše uvedené základní školy byla projednána výše příspěvku. V současné době 
navštěvují školu dvě děti, které mají trvalý pobyt v obci Světí. Příspěvek je navržen ve stejné výši, 
jako příspěvek pro Základní školu Všestary. 
Usnesení:  
Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí příspěvku pro První soukromou základní školu v Hradci 
Králové, s.r.o. ve výši 4.400,- Kč/žáka/rok. 
pro:7, proti: 0, zdržel se: 0 

3) Schválení změny nájemce v obecním Hostinci Na Zavadilce 
Na základě žádosti současného nájemce obecního Hostince Na Zavadilce paní Ludmily Duškové, 
bytem Hrubínova 1468/18, Hradec Králové, IČO: 74714325 je jako nový nájemce navržen Stanislav 
Dušek, bytem Hrubínova 1468/18, Hradec Králové, IČO: 63236133. S novým nájemcem bude 
podepsána nájemní smlouva, kterou se ruší nájemní smlouva předchozí.  
Usnesení: 
Zastupitelstvo obce schvaluje změnu nájemce v obecním Hostinci Na Zavadilce. Novým nájemcem je 
schválen Stanislav Dušek, bytem Hrubínova 1468/18, Hradec Králové, IČO: 63236133, vznik 
oprávnění na provozování hostinské činnosti od 2. 3. 2011. 
Pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0 

4) Schválení rozpočtu na rok 2011 
Rozpočet obce Světí byl vytvořen na základě příjmů a výdajů roku 2010 se zapracováním 
plánovaných akcí v roce 2011.  
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Rozpočet byl vyvěšen dne 21. 2. 2011 na úředních deskách obce, čímž byla splněna zákonná 15 denní 
lhůta pro vyvěšení rozpočtu před jeho schválením. 
Usnesení:  
Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočet obce na rok 2011 jako přebytkový ve znění, které je přílohou 
tohoto zápisu.  
Pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0 

5) Různé  
Do bodu různé, nebylo navrženo nic k projednání.  

6) Diskuze 

• Otakar Šafka upozornil na špatný stav ulic k Šafkovým a Černým, kde část komunikací není zpevněna, 
vznesl dotaz, zda je v plánu investice do zpevnění vozovky.  
Odpovědel Petr Středa – zastupitelstvo obce o problematice ví a stejný stav je v ulici ke 
Škaloudovým, situace bude řešena komplexně dle finančních možností obce, v případě možností 
bude zažádáno o dotační prostředky, realizace investice by připadala v úvahu nejdříve v průběhu 
roku 2012. 

• Petr Středa podal informaci o stavu změn v jízdních řádech – na základě žádosti občanů bylo 
projednáno zařazení zastávky „U Kulhánků“ do jízdních řádů, aby školní autobus zastavoval na dvou 
místech v obci. Bohužel na základě jednání s dopravním inspektorátem bylo zjištěno, že současná 
autobusová zastávka nevyhovuje předpisům a před jejím zařazením do seznamu zastávek bude 
nutné provést stavební úpravy, zastupitelstvo obce momentálně jedná o několika variantách 
stavebních úprav.  

• Zdeněk Petr st. vznesl dotaz na důvod plánovaného kácení dřevin v oblasti „Na Panně“, odpověděl 
Petr Středa – kácení dřevin je plánováno z důvodu vyčištění oblasti a možnosti další údržby. Akce má 
preventivní charakter pro zamezení zahlcení/ucpání kanalizace při případné povodni. Bude rozdělena 
na dvě etapy: První etapa – částečné vyřezání náletových dřevin a odstranění odpadků (provede SDH 
ve spolupráci s OÚ). Druhá etapa – vyčištění vodního toku mechanizací (provede externí firma).  

• Martina Saláková Šafková podala informaci k „Pálení čarodějnic“ – na popud velitele hasičů pana 
Petra Holečka bylo uvažováno o nové lokalitě pro tuto akci, současná lokalita nevyhovuje 
z bezpečnostních důvodů – blízkost dřevin. Bohužel se nepodařilo najít jinou lokalitu, proto 
zastupitelstvo obce rozhodlo o konání „Pálení čarodějnic“ na hřišti Na Zámečku, kde bude postavena 
hranice a bude zajištěno i občerstvení pro občany. Větve ze zahrad občanů a z údržby obecní zeleně 
budou páleny řízeně prostřednictvím SDH v několika etapách za příznivých povětrnostních 
podmínek. 

• Byl vznesen dotaz na přemístění kontejnerů od statkové zdi do jiné vhodnější lokality – zastupitelstvo 
obce vytipovalo novou lokalitu pro umístění kontejnerů a bude o ní jednáno s majitelem pozemku, o 
výsledku jednání budou občané obce informováni.  

• Zastupitelstvo obce upustilo od záměru nákupu kontejneru pro umístění na hřiště Na Zámečku. 
Kontejner měl být určen pro umístění materiálu užívaného SDH. Zastupitelstvo obce rozhodlo o 
stavebních úpravách budovy bývalé autobusové zastávky u hostince „Na Zavadilce“, aby mohla 
sloužit, jako sklad techniky využívané pro údržbu obecní zeleně. Po přemístění techniky vznikne 
prostor v garáži umístěné v prostoru hřiště Na Zámečku pro uložení materiálu SDH.  

• Petr Hlušička vznesl dotaz na plánovanou rekonstrukci chodníku od obchodu k Bednářovým. 
Odpověděl Petr Středa - momentálně je zpracovávána projektová dokumentace na rekonstrukci a 
případné prodloužení chodníku. S projektantem bude projednáno řešení v úseku od Šípových 
k Hlušičkovým, kde chodník chybí a není bezpečné přejít na druhou stranu. O výsledku jednání budou 
občané informováni. Projekt bude připraven pro podání žádosti o dotaci v říjnu letošního roku. 
V případě schválení dotačních prostředků je realizace plánována na rok 2012. 
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• Byla podána informace o umístění dopravních zrcadel na křižovatku u kostela a u hřbitova pro 
zvýšení bezpečnosti průjezdu v těchto oblastech. Dopravní situaci na křižovatce u kostela ztěžují 
parkující vozidla, čehož jsou známkou opakující se stížnosti obyvatel obce. Majitelé budou 
upozorněni na porušování dopravních předpisů – parkování v křižovatce.  Apel bude opakován a 
případně budou podniknuty další kroky k řešení této situace.  

 

• Zastupitelstvo obce v současné době vede jednání o omezení průjezdu těžkých vozidel kolem kostela 
sv. Ondřeje z důvodu jeho havarijního stavu. Na základě zjištění seizmologického měření bylo 
potvrzeno zvýšení vibrací terénu při průjezdu těžších vozidel. Zároveň bude jednáno o možnosti 
opravy povrchu vozovky, jejíž špatný stav způsobuje zmiňované vibrace. Silnice bohužel není 
v majetku obce.  

• Luděk Čihal vznesl dotaz na stav příkopů směrem na Předměřice nad Labem po skončení řepné 
kampaně – příkopy jsou poničeny vzhledem k užití těžké techniky. Příkopy v části od mostku k hlavní 
silnici na Jaroměř nejsou v majetku obce, ale zastupitelstvo se pokusí projednat stav s majitelem 
pozemku.  

• Martina Saláková Šafková pozvala občany na XII. obecní ples konaný dne 19. 3. 2011 od 20 hodin 
v Hostinci Na Zavadilce, dále na dětský karneval pořádaný o týden později dne 26. 3. 2011 od 15 
hodin.  

• Jiří Krejčí upozornil na blikající lampu veřejného osvětlení před jeho domem. Petr Kohlert vyzval 
občany, aby upozorňovali na technické problémy s veřejným osvětlením prostřednictvím mailu, nebo 
osobní návštěvou na obecním úřadu v úředních hodinách. V případě blikajících lamp, nemusí být 
závada při kontrole odhalena. Lampy jsou opravovány při poruše 5 a více lamp v obci. 

• Zastupitelstvo projednalo snížení tarifu s dodavatelem elektřiny na veřejné osvětlení, což přinese 
přibližně 50% úsporu nákladů. Z důvodu bezpečnosti v obci zastupitelstvo rozhodlo o celonočním 
svícení v obci.  

• Petr Středa sdělil informaci o plánované nutné údržbě dřevin v obci – do konce března bude 
provedeno kácení a údržba havarijních dřevin (kácení a prořez stromů, bezpečnostní vazba lípy u 
kostela). O termínu budou občané informováni. Pokud by někdo měl zájem o odborné kácení dřeviny 
na svém pozemku, je možné zajistit firmou, která zde bude mít i příslušnou techniku – platba bude 
provedena mezi občanem a firmou.  

• Byla podána informace o plánovaném „vítání občánků“ v polovině dubna. Dotčení rodiče obdrží 
písemnou pozvánku.  

• Pan Černý upozornil na situaci v blízkosti komunikace, která vede od Nedělišť ke statku. Vzniká zde 
černá skládka odpadu, především použitých pneumatik. V případě přistižení pachatele 
doporučujeme okamžitě volat Policii ČR. Obec Světí zajistí vyčištění oblasti a projedná s Ing. Horákem 
případné umístění závory na začátek komunikace, kde platí zákaz vjezdu motorových vozidel.  

• Příští veřejné zasedání zastupitelstva se bude konat od 20 hodin. O termínu budou občané 
informováni obvyklým způsobem.  

 
Zapisovatel: Žaneta Vestfálová 
 
Starosta: Ing. Martina Saláková Šafková 
 
Místostarosta: Petr Středa 
 
Ověřovatel: Václav Kůst 
 
Ověřovatel: Petr Kohlert 


